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Tydligare energikrav i byggreglerna

 

Förslag till riksdagsbeslut
1. Riksdagen ställer sig bakom det som anförs i motionen om att definitionen på vilka 

energikrav som ska gälla för nära-nollenergibyggnader snarast ska läggas fram, och 

detta tillkännager riksdagen för regeringen.

2. Riksdagen ställer sig bakom det som anförs i motionen om att tillsynen bör 

förbättras avseende kraven på byggnaders energiprestanda för att säkerställa att 

energikraven efterlevs, och detta tillkännager riksdagen för regeringen.

Motivering
Enligt EU-direktivet om byggnaders energiprestanda ska alla nya offentliga byggnader 

från och med 31 december 2018, ha en energiprestanda som är nära noll, och från och 

med 31 december 2020 gäller detta för samtliga nya byggnader. 

I juni 2015 presenterade Boverket en rapport (M2015/2507/Ee) vilket var resultatet av 

ett regeringsuppdrag. I rapporten gav Boverket förslag på definitioner, kravnivåer med 

mera, för att Sverige ska uppfylla direktivet. Rapporten skickades ut på remiss och 

enligt Boverket har de sedan tagit fram förlag på föreskrifter. Efter detta har det dock 

inte hänt någonting i frågan om ”Nära nollenergibyggnader”. 
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Regeringen har inte tagit något beslut eller lämnat någon information. Det brådskar med 

besked om vilka kravnivåer som kommer att gälla avseende nära nollenergibyggnader 

eftersom omställningen för bygg- och fastighetsbranschen blir mer kostnadsdrivande ju 

kortare tid de får på sig.

Det råder också stor osäkerhet om hur tillsynen av energikravens efterlevnad ska ske på 

ett tillbörligt sätt. Kommunerna ska göra en regelbunden tillsyn, men små kommuner 

kan sakna resurser. Ska bilden kring energikravens efterlevnad klarna behöver tillsynen 

ske regelbundet. 

Penilla Gunther (KD)


